

စီမံကိန်း နှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန  
 ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန  
 အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲ  
 ကြေညာချက်  
 ( ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ မေလ ၁ ရက် )

၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ (၁)ရက်နေ့တွင် ထိဖွင့်ပွဲပြုလုပ်ပေးမည့် (၅၁) ကြိမ်မြောက် ကျပ် ၁၀၀၀ တန် အောင်ဘာလေထိလက်မှတ် နမူနာမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-



လက်မှတ်များ စတင် ရောင်းချရက် ။ ။ လစဉ် (၁) ရက်နေ့ ။  
 လက်မှတ်များအရောင်းပိတ်ရက် ။ ။ လဆန်းနံနက်ပိုင်း (၇) ရက် ။  
 (၁) ကိုအရောင်း/မြို့နယ်)  
 လက်မှတ်များအရောင်းပိတ်ရက် (လက်ထိ) ။ ။ လမတူနိမိတ် ရက်သတ္တပတ် ။  
 အောင်ဘာလေသိန်းဆုပွဲ ကျင်းပရက် ။ ။ လစဉ် (၁) ရက်နေ့ ။

**ရရှိသည့် ဆုငွေအပေါ် ဝင်ငွေခွန် ပေးဆောင်ရန် မလိုပါ**

**စည်းကမ်းချက်များ**

ဤလက်မှတ်တိုင်ဆောင်သူသည် အောက်ပါစည်းကမ်းချက်များကို ထောက်တည်ပြီး ဖြစ်သည်ဟု မှတ်ယူရမည်-

၀။ ဆုငွေလက်မှတ်တိုင်ပြုနိုင်မှုအတွက် ဆုငွေလက်မှတ်ရရှိပါသည်။

၁။ တပ်ပြတောင်းခံသော ဆုငွေလက်မှတ်၏ အကျဉ်းချုပ်အကျဉ်းချုပ် တပ်ဆက်တစ်စပ် တည်းဖြတ်၊ ဝိုင်ပြတ်ရန်အခမဲ့ ဆုငွေလက်မှတ်များ ဆုငွေလက်မှတ်တောင်းပေးရန် ။ အကျဉ်း နှင့်ဝန်ထမ်းများတွင် ပြင်ရာ၊ ချက်ရာ (သို့မဟုတ်) မူလအစုအဝေး၊ ခွဲစိတ်လုပ်ငန်းစဉ်တို့တွင်

ဖြစ်စေ၊ ဆုငွေလက်မှတ်တောင်းပေးခြင်းကို အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲမှ ပြင်လက်မှတ်ရရှိပါသည်။

၂။ ။ ငါးလက်မှတ်ဝယ်ယူခြင်း၊ ဝိုင်ဆိုင်ခြင်း၊ ဖျက်သိမ်းခြင်း၊ သို့မဟုတ် ငါးလက်မှတ်တောင်းပေးခြင်း၊ အချက်အလက်များ၊ အခြားအချက်များ၊ တွက်တွက်ခြင်းများ စသည်တို့ကို အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲမှ လက်ခံ ရင်းစားပေးမည်မဟုတ်ဘဲ ငါးလက်မှတ်တောင်းပေးခြင်းပါမဟုတ် ဆုငွေလက်မှတ်ပေးမည်မဟုတ်ပါ။ ဆုငွေလက်မှတ် တိုင်ပြချက်အရ ဆုငွေလက်မှတ်တိုင်ပြမှု အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲမှ အတိအမှတ်ပြုမည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ ။ ဆုငွေများကို ရန်ကင်းမြို့နှင့် အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲနှင့် မန္တလေးမြို့ရှိ အောင်ဘာလေ သိန်းဆုဌာနခွဲ(နားခွဲ)တွင်တောင်းပေးခြင်း၊ သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်အဖွဲ့များမှ တစ်ဆင့်တောင်းပေးခြင်း၊ လက်ခံရရှိပါသည်။ ကျပ် (၁၀၀၀၀၀၀/-) နှင့်အောက် ငါးဆုငွေများကို ရန်ကင်းမြို့၊ အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲမှ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာနမှ ပြန်လည်အခွန်ဦးစီးဌာနမှ ပြန်လည်ရောင်းချပါသည်။

၄။ ။ အောင်ဘာလေသိန်းဆုပေးခြင်းကို မြေညာသည့်ရက်မှ တစ်နှစ်အတွင်းတောင်းပေးခြင်းမပြုသော ဆုငွေများကို အခွန်ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းယူမည်ဖြစ်ပါသည်။

၅။ ။ ဆုငွေလက်မှတ်တိုင်ပြချက် (သို့မဟုတ်) ဝိုင်ဆိုင်သူသည် နိုင်ငံတော်ဆုငွေအောင်ချက်ပုံစံအရ ရန်ကင်းမြို့၊ နှင့်စစ်လျှပ်စွဲ ပြင်ဆင်ရာဝန်ထမ်း ပြန်လည်ရောင်းချမှုကို တရားဝင်ရောင်းချမှု အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ယုံကြည်ရန်အကြောင်းရှိလျှင် ဆုငွေလက်မှတ်တောင်းပေးခြင်းကို ရုပ်ဆိုင်းအားပိုင်ခွင့်ရှိပါသည်။

အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲ